
Schriftelijke vraag op grond van artikel 38 Reglement van Orde

Datum : 12 juni 2020
Registratienummer :
Vragensteller : P. Coenegracht (CDA Cranendonck)
Onderwerp : Fusieplannen basisscholen Budel-Dorplein en Budel-Schoot!
Vraag gesteld aan : College 
Gewenste 
beantwoording

: Schriftelijk 

Geacht college,

Aanvullend op de vragen van Cranendonck Actief! svp gelijktijdig beantwoorden.

Voor Dorplein zou dit betekenen dat één van de laatste voorzieningen om de leefbaarheid in 
stand te houden mogelijk gaat verdwijnen, dit afhankelijk van de nader te bepalen 
locatie. De vergrijzing zal afhankelijk van de locatie ongetwijfeld verder toeslaan daar jonge 
gezinnen niet meer voor Dorplein zullen kiezen .
Vragen:

1. In hoeverre was de wethouder op de hoogte van de fusieplannen ?
2. Hoe staat hij hierin?

In het verleden hadden zowel het schoolbestuur (Skozok) als de gemeente Cranendonck het 
standpunt dat iedere kern recht heeft op basisonderwijs dus een eigen school. Dat standpunt 
is klaarblijkelijk nu gewijzigd.
Het is overigens in ons raadsprogramma opgenomen .
Vraag: Wordt dit standpunt nog altijd ondersteund door het college ? 

De gemeente heeft een ondergrens mbt het aantal leerlingen, zo wordt gesteld in de brief aan 
de ouders.
Vraag: Wat is die ondergrens?

Het bestuur van het Skozok heeft uitgesproken dat het onderwijsinhoudelijk en financieel 
niet langer haalbaar is om alle kleine scholen in stand te houden. 
Vraag: Wat verstaat men onder een kleine school?

Is er in de aanloop naar deze ontwikkelingen ook al serieus naar mogelijke alternatieven 
gekeken ?


